



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P22072

Visiting the Hong Kong Palace Museum
參觀香港故宮文化博物館

This circular informs parents about the activity of a Visiting the Hong Kong Palace Museum for F.2 students on 6th December 2022 (Tuesday). Students will be given an opportunity to participate in a guided tour about Chinese culture and history which encourages students to understand and appreciate Chinese culture. Please refer to the table below for further details.

本校將於 2022 年 12 月 6 日 (星期二) 為中二級同學舉辦「參觀香港故宮文化博物館」活動。活動內容為以中國文化和歷史教育作主題的導賞團，旨在讓學生透過活動，認識和欣賞中國文化。詳情如下：

Time 時間	1:30 – 6:00 pm.
Gathering Time and Place 集合時間及地點	1:30 pm. School 2 nd Hall 下午 1:30 學校第二禮堂
Dismissal Time and Place 解散時間及地點	6:00 pm. School 下午 6:00 學校
Remarks 備註	The 6 th to 8 th lessons will be cancelled 活動當日第六至八節課堂取消

Please be reminded that students who fulfill COVID-19 vaccination requirements of Vaccine Pass can participate in the activity. Students must present QR code of vaccination record, medical exemption certificate or recovery record for scanning when arrived the venue. Students who do not fulfill COVID-19 vaccination requirements of Vaccine Pass will stay at the school library for self-study.

學生須符合疫苗通行證方可參與以上活動。如未能符合疫苗通行證而未能參與參觀的同學須到圖書館自修。

Should you have any enquires, please contact Ms Chan Nga Fun at 24977110.
如有疑問，請與陳雅芬老師聯絡。(電話：24977110)

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學



Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

18th November, 2022 二零二二年十一月十八日